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Résumé

La critique arabe est généreux par plusieurs lexiques formateurs différents En effets.ces derniers
on participé dans l'ouverture de la critique et I'ont élargie . dans cette article on essayera de mettre en
lumiére le lexique du systeme qu'on trouve dans .plusieurs sciences telle que la sociologie. la lange
...etc en répondant aux . définition de ce systéme ses importantes catégories et aussi sa relation avec

la technologie .
Les mot clé; systéme, systématisation, la technologie.

summary
The Field of Arab criticism is rich in many different cognitive terms that have served the

literary phenomenon throughout the ages. These terms of various sciences have contributed to the

openness of Arab criticism and its breadth.

In this article we try to highlight the term of the pattern that we find in several cognitive sciences such

as sociology ,linguistics, etc .trying to answer the following question: What is the concept of design?

What are its most important sections? What is its relation with communication science?

Key words: format, contextual, communication .
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